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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over de
gevolgen van een eventueel
vervoersverbod. (Ingezonden
19 februari 2010)

1
Kent u het bericht «Vervoersverbod
moeilijker te overbruggen dan
vroeger»?1

2
Is het waar dat een bedrijf per
100 aanwezige zeugen 75 vierkante
meter noodruimte nodig heeft, en dat
half gesloten of gesloten bedrijven
maximaal 65 vierkante meter per 100
zeugen nodig hebben? Zo ja, welke
status hebben deze normen, en op
basis van welke onafhankelijke
onderzoeken of welke inzichten komt
het varkenshouderijnetwerk
Bedrijfsnoodplan op deze
oppervlaktes? Zo nee, wat zijn dan de
benodigde oppervlaktes?

3
Welke oppervlaktes acht u
noodzakelijk als noodruimte in de
melkveehouderij, de
vleeskalverbedrijven, de
melkgeitenhouderij en de
pluimveehouderij?

4
Kunt u inzicht geven in of de huidige
stallen aan de benodigde
noodruimtes inderdaad beschikbaar
hebben, en hoeveel bedrijven hier
niet over beschikken? Zo nee,

waarom niet en bent u bereid dit
spoedig te laten onderzoeken en de
Kamer hierover te informeren?

5
Deelt u de mening dat, wanneer er
onvoldoende noodruimte op
bedrijven aanwezig is, dit in strijd is
met de adviezen in het
Beleidsdraaiboek Klassieke
Varkenspest waarin wordt gesteld:
«een bedrijf dient er te allen tijde
rekening mee te houden dat het
minstens zes weken voldoende
huisvesting kan bieden, zonder dat
afvoer van dieren mogelijk is2»? Zo
ja, welke conclusies verbindt u
hieraan?

6
Is het waar dat, wanneer
ondernemers niet genoeg investeren
in noodruimte om ook bij een
eventueel toekomstig vervoersverbod
hun dieren te kunnen huisvesten, dit
zou betekenen dat er weer gezonde
dieren gedood zouden moeten
worden tijdens een uitbraak van een
dierziekte waarbij vervoersverboden
afgekondigd worden? Zo ja, deelt u
de mening dat dit zeer onethisch en
onwenselijk is en ten alle tijden dient
te worden voorkomen? Zo nee,
waarom niet?

7
Deelt u de mening dat het zeker op
megabedrijven van groot belang is
dat er voldoende noodruimte is, ook
gezien de conclusies van de Raad
door Dieraangelegenheden3 waarin
hij waarschuwt dat «Met betrekking

tot de aangifteplichtige dierziekten
(..)er in geval van familiebedrijven
sprake (is) van een relatief grote kans
op een relatief kleine ramp en op
megabedrijven sprake van een kleine
kans op een absoluut heel grote
ramp» en dat «In
landbouwontwikkelingsgebieden
waar veel grote bedrijven dicht bij
elkaar liggen, (...) er daarom (...) een
relatief grote kans op een grote ramp
met betrekking tot diergezondheid
(is)»?

8
Bent u bereid op korte termijn beleid
te ontwikkelen om ervoor te zorgen
dat alle veehouderijen genoeg
noodruimte beschikbaar hebben? Zo
ja, op welke wijze wilt u dit
vormgeven en op welke termijn kan
de Kamer dit tegemoet zien? Zo nee,
waarom niet?

1 Boerderij.nl, 10 februari 2010
http://www.boerderij.nl/1094874/Landbouw/
Nieuws/Vervoersverbod-moeilijker-te-
overbruggen-dan-vroeger.htm
2 Beleidsdraaiboek Klassieke Varkenspest,
versie 2.1, December 2007.
3 Raad voor Dieraangelegenheden, 2008.
Dierenwelzijn en diergezondheid op
Megabedrijven in Nederland.
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